




















 

LIONS CLUBS INTERNATIONAL       
Multippeldistrikt 104      
  
NOTAT 

Til: Guvernørrådet, 
 Fagsjefer, 
 Redaktør for ”The Lion” 
 Fungerende daglig leder ved Lionskontoret 
Fra:  Rådsekretær Knut Relbo  
Dato: 7. februar 2002 
  

Kjære Lionsvenner. 

Guvernørrådsmøtet i februar er som det vil være kjent, lagt til Hotell Scandic KNA i 
Parkveien 68. 

I utgangspunktet er det gjort følgende romreservasjoner: 

GUVERNØRRÅDSMØTET I FEBRUAR 

Dobbeltrom fra fredag 22. februar til søndag 24. februar 2002    (2 døgn):

Egil Moe-Helgesen 
Morten K. Jansen 
Harald Johnsen 
Kjell Eikanger 

Gudmund Undeland 
Svein Ø. Berntsen 

Rolf Berntsen 
Christian Danielsen 

Tore N. Njøs 
Tove E. Gulliksrud 

Knut L. Bakke

Arne Husebye 
Jan A. Holtet 

Kjell Langballe 
Jon S. Vangsøy 

Henning Aamodt 
Otto Brødholt 

17 dobbeltrom 

Dobbeltrom fra lørdag 23. februar til søndag 24. februar 2002   (1 døgn): 
                                                           Ole Jakob Sparre                                           1 
dobbeltrom



Helpensjon inkluderer: 
☑ Overnatting i dobbeltrom 
☑ Frokost 
☑ Lunsjbufett med kalde og varme retter 
☑ Kaffe/te-buffet under hele møtet 
☑ 3-retters middag 
☑ Møtelokaler med standard utstyr 

Pris pr person pr døgn er kr 1.095,-.  

Eventuelle forandringer til hotellreservasjonene bes gjort til undertegnede så snart som mulig. 

Med vennlig hilsen 

Enkeltrom fra fredag 22. februar til søndag 24. februar 2002    (2 døgn): 
Ingvald Sivertsen 

                                                               Rune Johansen                                           2 
enkeltrom

Bor hjemme disse dagene: 
Reidar Elnan 
Knut Relbo

Foreløpig ”kjøreplan”:

Fredag 22. februar: 
- 1400 

            1400 - 1700 
            1730 – 1915 
                  1920 
            2000 -

Lunsj 
Guvernørrådsmøte 
Middag på Scandic KNA 
Vi begir oss i retning av Dizzie Showteater i Universitetsgaten 26 
Dizzie Showteater:   ”…blunckBLUNCK”

Lørdag 23. februar: 
0900 – 1200 
1200 – 1300 
1400 – 1730 

1930

Guvernørrådsmøte                                    (1000 – 1015  Kaffepause) 
Lunsj 
Guvernørrådsmøte                                    (1500 – 1515  Kaffepause) 
Middag på Scandic KNA

Søndag 24. februar: 
0900 – 1200 

        1200 -
Guvernørrådsmøte                                    (1000 – 1015  Kaffepause) 
Lunsj



Knut Relbo
rådsekretær 



LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

29/8-2001 

  
P R O T O K O L L 

fra  guvernørrådsmøtet  
lørdag 18. august 2001 

på Quality Hotel Mastemyr i Oppegård 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
     Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
     Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
     Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Rolf BERNTSEN, Svein Ø. BERNTSEN, 

Christian DANIELSEN, Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN, Tove E. GULLIKSRUD, 
Harald JOHNSEN, Tore N. NJØS og Gudmund UNDELAND. 

     MD-IRC Arne HUSEBYE. 
     MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
     MD-LDC Jan A. HOLTET. 
     MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
     MD-NAC Ole Jakob SPARRE. 
     MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
     MD-YEC Ingvald SIVERTSEN. 
     Rådsekretær. 

I tillegg var innkalt og til stede: 
     Kst. daglig leder av Lionskontoret Otto BRØDHOLT. 
     Redaktør for ”The Lion” Henning AAMODT. 
I tillegg var innkalt, men meldt forfall: 
     Forrige års guvernørrådsleder Arne KROGSTAD. 

Dessuten var følgende til stede under hele eller deler av møtet: 
     Tidligere guvernørrådsledere Arild P. ABRAHAMSEN og Arne SOLUM.  
     Tidligere distriktsguvernører Ingolf BEKKELUND, Erik EVANG og Petter GJERTSEN 

(nå også som visedistriktsguvernør i 104 F). 
     President i Leorådet Kjetil BJØRKHAUG. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 
   

Møtet ble åpnet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen som innledet med å ønske 
alle velkommen. Spesielt nevnte han dem på tilhørerbenkene, der blant annet Petter 
Gjertsen var å finne. Han var distriktsguvernør i 1974-75 og er i år visedistrikts-
guvernør i 104 F. 



Før han fortsatte sin ledelse av møtet, ble ”Lions etiske norm” lest av assisterende 
guvernørrådsleder Morten K. Jansen. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
1. Protokoll fra Riksmøtet 2001. 

Punktene 4.1, 5.0 og 7.2 i protokollen synes ikke å gi klare svar. 
Rådsekretæren orienterte om du uklare punktene og kunne meddele at 
undersøkelse er inngangsatt. 
En avklaring vil foreligge til guvernørrådets møte i november 2001, der 
protokollen på ny vil bli satt på sakslisten  

   
V E D T A K : 

  Protokollen tas til etterretning. 

2.1.2 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i mai 2001. 
    

V E D T A K :  
   Protokollen godkjennes. 
   

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling 
3.1.1 1.   Årsplan.  

Jan A. Holtet, leder for komiteen for organisasjonsutvikling, har 
utarbeidet rapport av 18. juli 2001. 

V E D T A K :  
    Rapporten tas til etterretning. 

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Saker vedrørende medlemsutvikling.  

  1.   Situasjonsrapport. 
  MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet situasjonsrapport av 23. juli 
   2001. 

V E D T A K :  
    Rapporten tas til etterretning.  

2.   Handlingsplan for 2001-2002. 
  MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet ”Handlingsplan for medlems- 

utvikling og stifting av nye klubber 2001-2002”   
   
V E D T A K :  

   Handlingsplanen godkjennes. 



3.   Fagsjefmøtet i mai 2001. 
Fra fagsjefmøtet for distriktenes MEC’er er det mottatt en 
oppsummering av 25. juni 2001 fra MD-MEC Kjell Langballe. 

   V E D T A K : 
    Oppsummeringen tas til orientering.    

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.2 Saker vedrørende presse og informasjon. 

  1.   Handlingsplan. 
  MD-PRC Jon S. Vangsøy har utarbeidet ”Handlingsplan for MD-PRC”. 

V E D T A K :  
   Handlingsplanen godkjennes. 

2.   Årsmelding 2000/2001. 
Det er utarbeidet et forslag av 20. juli 2001 til budsjett for årsmeldingen 
for 2000 – 2001. 

     
V E D T A K :  

    Det fremlagte budsjettet godkjennes. 
    Komiteen bes om å arbeide videre med årsmeldingen ut fra den 
     skissen som er utarbeidet. 

3.4 Opplæring 
3.4.1 Saker vedrørende opplæring. 

  1.   Statusrapport.                  
MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp statusrapport av 18. juli 2001 over 
lederopplæringen. 

V E D T A K :  
    Rapporten tas til etterretning. 

2.   Handlingsplan. 
   MD-LDC Jan A. Holtet har utarbeidet “Handlingsplan for leder- 

opplæring 2001-2002. 

V E D T A K :  
   Handlingsplanen godkjennes. 

3.   Fagsjefmøtet i mai 2001. 
Det foreligger en oppsummering fra  MD-LDC Jan  A. Holtet, 
vedrørende fagsjefmøtet for distriktenes LDC’er som ble avholdt i mai. 

   V E D T A K : 
  Oppsummeringen tas til orientering.   

4.   Lederskapsinstitutt for seniorledere. 



   Distriktsguvernørene har mottatt melding fra ”Leadership Division” i 
    Oak Brook om neste lederskapsinstitutt for seniorledere, som avholdes i 
    Porto, Portugal i perioden 2. – 6. september 2001.  

Dette er i dagene før Europa Forum. 
Fra MD 104 deltar Asbjørn Simonsen, Lions Club Hitra (104 B)  
  
 Referert. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Saker vedrørende hjelpearbeid generelt.   

1.   Statusrapport.                
MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet statusrapport for IR-arbeidet, 
datert 16. juli 2001. 

V E D T A K :  
    Rapporten tas til etterretning. 

2.   Melvin Jones Fellowship – statusrapport. 
  MD-IRC Arne Huseby har i et notat av 30. juni 2001 kommet med en 

status over Melvin Jones Fellows i Norge pr. 30. mars 2001. 

   V E D T A K : 
 Statusrapporten tas til orientering.  

3.   Handlingsplan.    
  MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet ”IR-handlingsplan 2001/2002” 

V E D T A K :  
   Handlingsplanen godkjennes. 

4.   Fagsjefmøtet i mai 2001.   
  Fra IR-fagsjefmøtet 19. mai 2001 foreligger et referat, satt opp av  

MD-IRC  Arne Husebye.   
   
   V E D T A K : 

  Referatet tas til orientering.   

5.   Nasjonalt aktivitetsfond. 
  Julekortaksjonen som ble iverksatt av Lions Club Bergen/Bergenhus i 
   fjor har innbrakt kr. 134.080 til Lions sentralt. 

Det var ikke knyttet noen betingelser om formål til aksjonen da saken 
ble behandlet under riksmøtet i Stavanger. 
MD-IRC Arne Husebye har tatt opp saken i et notat av 17. juli 2001, på 
vegne av Komiteen for nasjonale og internasjonale aktiviteter, der han 
også fremmer forslag til ”Regler for disponering av Julekort-midlene”. 



Arbeidsutvalget har bedt om at forslaget tilpasses de retningslinjene 
som allerede er godkjent for søknader om midler fra de sentrale 
aktivitetsmidler. Rådsekretæren har utarbeidet et slikt forslag, datert  
10. august 2001,  som er sendt til Arne Husebye. 

V E D T A K : 
   Saken tas opp igjen på guvernørrådets møte i november 2001. 

   

6.   Søknad om bidrag – Amaliedagene. 
   Oslo og omegn lokallag av Landsforeningen for Pårørende inn Psykiatri 
    søker i brev av 5. juni 2001 om økonomisk støtte til Amaliedagene. 
   Amaliedagene 2001 er et samarbeidsprosjekt mellom  fire frivillige 
    organisasjoner, og et eventuelt bidrag vil være med å dekke utgiftene til 
    et seminar i Oslo 20. og 21. august 2001. 
  
   MD-IRC Arne Huseby anbefaler et bidrag på kr. 5.000. 

V E D T A K : 
   Det godkjennes et bidrag på kr. 5.000 fra ”julekortmidlene”. 

 4.2 IR-arbeidet 
4.2.2 Lions Aid Norway.        
 1.   Halvårsrapport. 

Fra Lions Aid Norway har vi mottatt rapport for halvåret 1. januar – 
 30. juni 2001. 

V E D T A K :  
  Halvårsrapporten til Lions Aid Norway tas til orientering. 

4.2.3 Lion Mints.  
 0   Årsoversikt. 

   Jan Horverak har lagt frem en oversikt som viser at det i lionsåret 
    2000-2001 er solgt 319 kartonger med mints.  

Dette tilfører IR-arbeidet på MD-plan totalt kr. 428.736, hvorav  
kr. 213.696 er innbetalt til ”mintfondet” tidligere. 
Det rettes stor takk til Jan Horverak for det arbeidet han utfører med 
Lion Mints. 

  Referert. 

1.   Søknad om bidrag – 104 H 
 Distrikt 104 H, region I, sone 1 søker om kr. 15.000 fra Lion Mints- 

fondet til medisinsk ansiktsbehandling av en 27 åring fra Bagdad. 
Behandlingen ble gjennomført ved Rikshospitalet i Oslo i april , og er 
kostnadsberegnet til kr. 90.000. 



Sonens klubber har deltatt med kr. 15.000, og det søkes om tilsvarende 
kr. 25.000 over Lion Mints-fondet. 
Søknaden er anbefalt av forrige års distriktsguvernør i 104 H,  
Harald Løberg. Etter innhentede tilleggsopplysninger og et nedsatt 
søknadsbeløp til kr. 15.000, anbefaler årets distriktsguvernørguvernør 
Tove E. Gulliksrud søknaden. 
På dette grunnlaget finner også MD-IRC Arne Husebye å gi søknaden 
sin anbefaling. 

V E D T A K : 
Det bevilges kr. 15.000 fra Lion Mints-fondet. 

2.  (Utgår) 
3.   Søknad om bidrag – LC Berlevåg. 
Lions Club Berlevåg søker om kr. 50.000 i bidrag fra Lions mint-fondet 
til hjelp for kreftlammet lionsmedlem. Behandlingen er tenkt utført i 
Polen og prosjektets kostende er kalkulert til kr. 100.000, der Lions 
Club Berlevåg dekker kr. 45.000 fra sin aktivitetskasse, og distrikt  
104 A skyter til kr. 5.000. 
Saken er anbefalt av IPDG Edgar Flåten. 
Kopi av søknaden er også sendt MD-IRC til uttalelse. 

  V E D T A K : 
  Det er en stor tragedie for en liten klubb når en av klubbens 
   medlemmer blir rammet av kreft, og det er naturlig å føle 

omsorg og maktesløshet – og håp. 
   

Guvernørrådet beklager at det ikke finner å kunne  innvilge 
søknaden. En må ha tro på det norske helsesystemet, og en må 
anta at legene / sykehusene vil sørge for at alt blir gjort som er 
mulig for å hjelpe den rammede. 

   
Tilfeller som dette vil lett skape presedens, som det vil bli 
vanskelig å forsvare både innad i Lions egne rekker og ikke 
minst i samfunnet generelt.  

4.   Kamwokya Christian Caring Community. 
Lions Aid Norway sendt oss et notat av 27. juli 2001, der det søkes om 
kr. 40.000 fra Lion Mints-fondet til støtte for et aktivitetstiltak i 
Kamwokya i Uganda. Med notatet følger prosjektbeskrivelse og 
budsjett. 

I styremøte i Lions Aid Norway 1. august, der MD-IRC Arne Husebye 
var til stede, ble nedenstående forslag til vedtak i Guvernørrådets 
arbeidsutvalg enstemmig vedtatt. 

V E D T A K : 



Det bevilges kr. 40.000 fra ”mintfondet” til aktivitetstiltak for 
HIV/AIDS-rammede i slumområdet Kamwokya i Kampala, 
Uganda. 

  4.2.3 5   Studiereise til Melbourne.   
Det foreligger en søknad fra Dr.philos Carol Holm-Hansen av 23. juli 
2001 om bidrag til deltakelse i Melbourne vedrørende AIDS-forskning. 
MD-IRC Arne Husebye foreslår at det bevilges kr. 10.000 fra 
”mintfondet” til reisen. 

  V E D T A K : 
  Det bevilges kr. 10.000 fra Lion Mints-fondet. 

4.2.4 Lions lys, mm.            
   Leder for Lions Lys-komiteen, Ingolf Bekkelund, ga en muntlig 
    orientering i guvernørrådsmøtet. 

4.2.5 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  
   1.   Frivillighetssentral i Murmansk. 
   En prosjektgruppe med representanter fra Sosial- og helsedeparte- 

mentet, FRISAM, Statens eldreråd, Lions og Norsk Folkehjelp har blitt 
enige om en prosjektskisse ”Frivillighetssentral i Murmansk”. 
Norsk Folkehjelp vil ha hovedansvaret for prosjektet. 
Lions rolle i prosjektet blir i år 2 av prosjektet når sentralen fysisk er 
opprettet  

• med utrustning og innredning av sentralen, samt ”annen hjelp 
etter behov 

• opplæring av russiske frivillige av Lions frivillige 
• bruk av Lions russiske søsterklubb til å etablere senteret og 

mobilisere andre frivillige. 
Hele prosjektet er kostnadsberegnet til ca NOK 751.000, og det 
undersøkes om Lions har forespeilet et bidrag på NOK 50.000 i 
prosjektet. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådslederen vil sammenkalle til et møte med partene 
for å få brakt på det rene hva Lions har ”forpliktet” seg til i 
prosjektet.  
Guvernørrådslederen gis fullmakt til å disponere inntil kr. 
50.000, dersom møtet skulle vise at vi har pådratt oss en 
forpliktelse. 
Saken tas opp igjen i guvernørrådets møte i november 2001. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
  5.1.1 Saker om ungdomsarbeid generelt.  

1.  Situasjonsrapport.                  



  MD-NAC Ole Jakob Sparre har, på vegne av Ungdomskomiteen, 
   utarbeidet en situasjonsrapport datert 19. juli 2001. 
  Av rapporten fremgår det blant annet at ungdomskomiteen ønsker å 
   gjennomføre et fellesmøte med distriktenes koordinatorer i februar 
   2002, og at kostnadene til dette dekkes over narkofondets midler. 

V E D T A K : 
  Guvernørrådet ser positivt på at et slikt møte holdes. 

Kostnadene til møte bør fortrinnsvis dekkes av midler til ekstra-
satsningen på Leo, men bidrag fra distriktene bør også vurderes. 

5.2 Ungdomsutveksling 
  5.2.1 Saker vedrørende ungdomsutveksling. 

1.   Foreløpig årsrapport.                    
 MD-YEC  Ingvald Sivertsen har utarbeidet en foreløpig rapport for 

ungdomsutveksling for året 2000-2001. 

 V E D T A K: 
Rapporten tas til etterretning. 

2.   Handlingsplan. 
 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en handlingsplan for  

YE-arbeidet 2001-2002. 

 V E D T A K : 
  Handlingsplanen godkjennes. 

5.2.1 3   Referat fra fagsjefmøtet. 
  MD-YEC Ingvald Sivertsen har sendt inn referat fra fagsjefmøtet for 
   YEC’er i mai 2001. 

  V E D T A K : 
  Referatet tas til etterretning. 

4. YE-rapport fra Convention 2001. 
Arild Witzø har utarbeidet en rapport av 3. august 2001 over sin  
YE-virksomhet under Convention 2001 i Indianapolis.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

5.2.2 Lions Ungdomskonto.   
  1.   Søknad om bidrag – LC Kirkenes. 

Lions Club Kirkenes søker om kr. 30.000 til en internasjonal sommer-
leir / vandreleir i august 2001.   
Leiren er kostnadsberegnet til ca kr. 94.000. 
Søknaden er kommet noe overraskende på forrige MD-YEC  
Kjell-Steinar Aasheim. Vandreleirer var ment å være rene distrikts-
aktiviteter i tillegg til vanlige leirer. 



Vandreleirer har aldri fått bidrag fra Lions ungdomskonto. 
Budsjettet har en forutsetning på 25 deltakere, men det i realiteten er 
påmeldt 13 ungdommer. 
Under tvil kan forrige MD-YEC strekke seg til en anbefaling om  
kr. 5.000 i stønad. 

V E D T A K :  
   Under forutsetning av at leiren gjennomføres, gis en garanti på 
    inntil kr. 5.000 når regnskapet foreligger. 

  2.   Søknad om garanti: Ungdomsleir i 104 C i 2002. 
  YEC Anders Nordbø i 104 C har sendt inn en søknad om garanti for 
   den internasjonale ungdomsleiren som skal avholdes i 2002. 

Leiren har et budsjett på kr. 157.500. som forutsettes dekket av 
klubbene i distriktet. 

   MD-YEC Ingvald Sivertsen anbefaler at der gis en garanti på  
kr. 20.000. 

 V E D T A K :  
   Distrikt 104 C gis en garanti mot sviktende inntekter på inntil  

kr. 20.000.      
5.3 Leo-arbeid 

  5.3.1 Saker vedrørende leo-arbeid. 
1.   Statusrapport. 
Fra MD-LeoC Rune Johansen er mottatt statusrapport over Leoarbeidet, 
datert 18. juli 2001. 
Presidenten i Leorådet, Kjetil Bjørkhaug, ga en orientering om 
Leorådets arbeid, om dets tanker og ideer om fremtiden og om arbeidet 
med en eventuell ny organisasjonsmodell. 
Under behandlingen av denne saken ble vi meddelt at det i dag er 9 
aktive Leoklubber i Norge med til sammen 99 medlemmer. 

V E D T A K : 
Rapporten tas til etterretning. 

2.   Handlingsplan. 
MD-LeoC Rune Johansen har satt opp handlingsplan for Leoprosjektet 
2001/2002. 

  
V E D T A K : 

   Handlingsplanen godkjennes. 

3.   Referat fra Årsmøtet for Leo i Norge. 
  Årsmøtet for Leo i Norge ble avholdt 21. april 2001.  

I henhold til Lov for Leo I Norge skal MD-LeoC avgi rapport til 
guvernørrådet om alle beslutninger fattet av leorådet. Vedtak fattet i 
årsmøtet er ikke gyldige før Guvernørrådet har gitt godkjennelse. 



Leo i Norge har fattet vedtak om sin egen identitet. 
Det er valgt nytt leoråd. 

V E D T A K : 
Vedtakene om identitet og valg av nytt leoråd godkjennes. 

4.   Budsjett for Leoprosjektet. 
MD-LeoC har  lagt frem et budsjett for Leo i Norge på kr. 85.000 og for 
Leoprosjektet på kr 35.000.   

V E D T A K : 
   Budsjettet godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Saker vedrørende narkotika-arbeid. 

   1.   Situasjonsrapport/årsplan. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en situasjonsrapport / årsplan 
datert 19. juli 2001. 

V E D T A K : 
Rapporten tas til etterretning. 

2.   Tulipanprisen: annonseutgifter. 
Selve Lionsprisen er på kr. 50.000. Hertil kommer reiseutgifter for 
prismottaker og prisutdeler og en gave til mottaker. 
Ved årets tildeling er det i tillegg påløpt ca kr. 30.000 i annonseutgifter, 
slik at de totale utgiftene beløper seg til ca kr. 90.000, hvilket er ca 
Kr. 30.000 over det beløpet som det tidligere er informert om. 

V E D T A K : 
Det godkjennes at ca kr. 30.000 i ekstra annonsering i 
forbindelse med utdelingen av Tulipanprisen belastes 
”narkofondet”. 
Den nye komiteen for Tulipanprisen 2002 bes fremlegge 
budsjett til neste guvernørrådsmøte. 

3.   Eierskapet av Lions-Quest-programmene. 
I et notat av 19. juli 2001 meddeler MD-NAC Ole Jakob Sparre at der 
er visse samarbeidsvanskeligheter mellom Lions Clubs International og 
Quest International. 
Det er for tidlig å si hva dette på sikt vil bety for Lions i Norge, men 
saken følges nøye, og MD-NAC vil utdype dette nærmere under neste 
guvernørrådsmøtet. 

  Referert. 



5.4.2 Lions «narkofond». 
   1.   Landsforbundet mot Stoffmisbruk: Takkebrev. 

Etter et tidligere vedtak i guvernørrådet ble det bevilget kr. 50.000 til 
Landsforbundet mot stoffmisbruk en  brosjyre om tvangsbehandling. 
Det er nå mottatt takkebrev for beløpet. 

 Referert.    

2.   Søknad om bidrag: LC Tromsø. 
Lions Club Tromsø søker om kr. 22.000 til ”Det er mitt valg”-opplegg 
ved Olderdalen skole. Søknaden er anbefalt av IPDG Edgar Flåten.  
Etter gjennomgåelse av vedlegg til søknaden finner MD-NAC 
Ole Jakob Sparre å kunne anbefale kr. 21.900.    

    V E D TA K : 
    Søknaden innvilges med kr. 21.900. 

3.   Søknad om bidrag -  Surnadal oppvekstkontor. 
Lions Quest Foundation har lagt ut kr. 26.954 til materiell til Surnadal 
oppvekstkontor vedrørende ”Det er mitt valg”. MD-NAC Ole Jakob 
Sparre søker om at beløpet blir innbetalt til Lions Quest Foundation. 

    V E D TA K : 
 Søknaden innvilges med kr. 26.954. 

  
4.   Søknad om bidrag -  LC Førde. 
Lions Club Førde søker om bidrag på ca kr. 34.300 til 11 prosjekter 
vedrørende narkotikaforebyggende arbeid. 

   IPDG Arne Osvik har anbefalt søknaden 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har gått nøyere gjennom vedleggene og 
finner å kunne anbefale kr. 28.000. 

V E D TA K : 
    Søknaden innvilges med kr. 28.000. 
  

5.   Søknad om bidrag – LC Drammen Vest. 
Lions Club Drammen Vest vil skaffe en narkohund til Drammen politi-
distrikt  Utgiftene forbundet med dett er på ca kr 74.000, og klubben 
søker om å få et bidrag på kr. 37.000. 

V E D TA K : 
    Søknaden innvilges med kr. 37.000 

6.   Søknad om bidrag – LC Vadsø. 



Lions Club Vadsø søker om ca kr 22.200 i forbindelse med et ”Det er 
mitt valg”-opplegg. 
Søknaden er anbefalt av DG Harald Johnsen og MD-NAC Ole Jakob 
Sparre, til tross for at kurset ble avholdt høsten 2000 og altså er foreldet 
i henhold til de regler guvernørrådet har vedtatt. 
Forespørsel om å få holde kurs ble av klubben tatt opp i mai 2000. 

 V E D T A K :   
    Søknaden innvilges med kr. 22.200. 

7.   Søknad om bidrag – 104 H. 
   Oslo-komiteen ved Lions Club Oslo/Nordberg søker om bidrag på  

kr. 75.000 til gjennomføring av ”Det er mitt valg”-kurs i Oslo. 
IPDG Harald Løberg og MD-NAC Ole Jakob Sparre anbefaler begge at 
søknaden innvilges. 

V E D T A K : 
 Søknaden innvilges med kr. 75.000, og kan utbetales omgående. 

MD-NAC skal imidlertid ha seg forelagt et regnskap for 
hvordan midlene har blitt brukt.  

   8.   Søknad om bidrag – LC Vegårshei.    
Lions Club Vegårshei søker om bidrag til Villeia ungdomsklubb på  
kr. 25.000. IPDG Jan O. Haugerød anbefaler søknaden. MD-NAC  
Ole Jakob Sparre har vurdert søknaden ut fra de retningslinjer 
guvernørrådet har vedtatt og går inn for et tilskudd på kr. 20.500. 

V E D TA K : 
    Søknaden innvilges med kr. 20.500. 

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
  6.1.0   Komiteoppnevnelser. 

Arbeidsutvalget har satt opp et forslag til oppnevning av nye komiteer og 
utvalg for inneværende lionsår, samt en oversikt over de komiteer som allerede 
er vedtatt. 

  
V E D T A K : 

   Med noen mindre forandringer godkjennes det foreliggende 
   forslaget, som vedlegges protokollen.  

6.1.1   Lions katastrofefond. 
  1.   Utbetalte bidrag. 

• Kr.  2.500 er utbetalt gjennom Lions Club Malvik i forbindelse 
med brann 



• Kr. 10.000 er utbetalt gjennom Lions Club Heradsbygda i 
forbindelse med brann i Hønefoss. 

Referert. 

2. IT-komiteene. 
PDG Bjørn Sætrom, leder for IT-komiteene har sendt inn rapport av  
27. juli 2001. 

 V E D T A K :  
   Rapporten tas til orientering. 

6.2 Personalsaker / Sekretariatet        
 6.2.1 Arbeidsfordelingen ved lionskontoret. 

a)   Inger Relbo ved lionskontoret har satt opp et notat  der hun 
uttrykker frustrasjon over å skulle ha ansvaret for registrering av 
medlemsmassen uten å få de nødvendige opplysninger som skal til - 
fordi distriktene ikke sender oss kopi av månedsrapporter med endrede 
medlemsforhold 
b)   Videre finner hun det lite holdbart den ordningen som er antydet 
med intern kontingentregistrering / fakturering og ekstern bokføring 

    V E D T A K : 
a) Guvernørrådsleder tar saken opp muntlig i guvernørråds- 

møtet. 
b) Problemene løses i et møte mellom kontoret, regnskapsfører 
      og revisor.  Guvernørrådsleder deltar i møtet. 

     
6.3 Andre organisasjonssaker 

  6.3.1   Revisjon.         
   1.   Revisjonsprotokoll. 

Lions statsautoriserte revisor Tore Setsaas har sendt oss revisjons-
protokoll nr 2, datert 29. juni 2001 der han tar opp visse sider ved 
regnskapet for 1999/2000.     
2.   Faktura for regnskapsåret 1999/2000. 
Revisjonsselskapet BDO Revico Oslo DA har sendt oss en faktura på 
kr. 77.700. Av dette er kr. 42.700 for diverse regnskapsmessig bistand. 

   Otto Brødholt har kommentert disse to sakene i et notat av 23. juli 
2001. 

V E D TA K : 
• Tilføyelsen til revisjonsberetningen for 1999/2000 tas til 

etterretning. 
• Revisors brev av 29. juni 2001 tas til etterretning. 
• Guvernørrådet gir sin tilslutning til administrasjonens 

redegjørelse i nærværende dokument. 



• Administrasjonen gis fullmakt til å besvare revisors brev i 
samsvar med redegjørelsen og disse vedtak. 

• Overskridelsen på konto for revisjonshonorar kr. 49.400 
godkjennes. Dekningsmåte finnes om mulig innenfor 
besparelser på andre konti. 

2. Ny kontoplan og nye regnskapsrutiner. 
Otto Brødholt har utarbeidet forslag til ny kontoplan og nye 
regnskapsrutiner, slik det fremgår av hans notat av 17. juli 2001. 

 V E D T A K : 
Arbeidsutvalget slutter seg til administrasjonens forslag til nye 
regnskapsrutiner. 

6.3.3 Matrikkel og medlemsregister. 
Lionskontoret har utarbeidet et notat av 29. juli 2001. 

    V E D T A K : 
a) Administrasjonen gis fullmakt til å søke Datatilsynet om  

konsesjon til å opprette et internettbasert, lukket medlems-
system. 

b) Administrasjonen går i drøftelser med Oak Brook  med sikte 
på å etablere rutiner for sentral oppdatering av medlems-  
rapporten. 
Forrige års og de to nåværende nordiske medlemmmer i Det 
internasjonalestyret involveres i saken. 

c) IT-komiteen innhenter foreløpig uforbindtlige bindende 
tilbud fra ulike leverandører av internettbaserte 
databasesystemer. Tilbudene skal bygge på grundige 
kravspesifikasjoner.  
IT-komiteen skal legge frem innstilling på valg av 
leverandør, fullstendige kalkyler for anskaffelser og drift og 
forslag til finansiering  til guvernørrådsmøtet i november 
2001. 

d) Det stilles kr. 25.000 til disposisjon til nødvendige reiser. 
Beløpet dekkes av innspart lønn til administrasjonssjef. 

  
     

Følgende punkter ble vedtatt utsatt: 
∗ Papirbasert., tradisjonell matrikkel avvikles fra 

2002/2003. 
∗ Klubbene overtar registreringen av alle data til medlems-

registeret via Internett. 

7 RIKSMØTET 

7.0 Riksmøtet 2000 i Lillehammer 



 7.0.1 Regnskap fra riksmøtet. 
Vi har fått tilsendt regnskapet fra Riksmøtet 2000 i Lillehammer.  
Saken kom imidlertid for sent til å kunne bli behandlet i dette møtet. 

7.1 Riksmøtet 2001 i Stavanger 
 7.1.1 Saker til behandling. 
  1.   Ulykkesforsikring i MD 104. 

Under behandling av RM-sak 7.7 ble det vedtatt et forslag fra Lions 
Club Ålesund/Borgund: ”Riksmøtet ber Guvernørrådet snarest 
utarbeide forslag til og hente inn tilbud på en bedre 
Personskadeforsikring som dekker Lionsmedlemmer ved eventuell 
skade under Lionsaktiviteter. Forsikringstilbudet skal være basert på 
alle registrerte medlemmer i multippeldistrikt 104, alternativt per 
klubb.” 

Under et seminar under Convention kom det klart frem at den ansvars-
forsikring som Lions Clubs International har tegnet, gir ingen dekning 
for lionsmedlemmer. 

Referert. 

7.2 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
  7.2.1 1.   Gjestetaler og program. 
   Riksmøtet i Ålesund avholdes fredag 25. og lørdag 26. mai 2002. 

Vi bør allerede nå begynne å planlegge riksmøtets innhold ettersom vi i 
vårt lovverk har en bestemmelse: ”Primært skal riksmøter ha ideologisk 
karakter og være viet drøfting av lionsarbeidet, mål og midler, og av 
eventuelle landsaksjoner. De rutinemessige innslag på dagsorden skal 
begrenses.” 

   Dette innebærer også at vi bør se oss om etter en gjestetaler. 

8 DISTRIKTSAKER 
   

8.1 Fastsettelse av tid og sted for distriktsmøtene i 2002 
  Distriktsmøtene i 2002 avholdes slik: 
  

104 A: 
104 B: 

Lørdag 27. april i Narvik. 
Lørdag 27. april på Oppdal. 



9 NORDISK SAMARBEID 

9.1 Nordisk samarbeidsråds møte  
 1.   NSR-møtet i Mariehamn i 2001.  

Offisielt referat fra NSR-møtet i januar 2001 foreligger ikke ennå, hvilket er 
sterkt beklagelig. 

 2. NSR-møtet i Reykjavik i 2002. 
Neste møte i Nordisk Samarbeidsråd (NSR) avholdes i Reykjavik i tiden  
17. – 20. januar 2002. 
Frist for innsendelse av forslag til behandling er to måneder forut for møtet. 

9.2 Nordiske prosjekter 
  9.2.1   NSR-prosjekt 2000/2001.    

1.   Forlenget oppnevnelse.  
PDG Erik Evang, Lions Club Kongsvinger,  er tidligere oppnevnt som 
prosjektleder for ”Barnehjemmet på Varshavas iela, med funksjonstid 
frem til 1. juli 2001. 
Ettersom prosjektet ikke kunne fullføres innen denne tiden, ble det 
uttrykt ønske om at Erik Evangs funksjonstid ble forlenget.  
Årets distriktsguvernører fattet et vedtak 27. mai 2001, mens de ennå 
var DG Elects, og som herved stadfestes. 

   
   V E D T A K : 

Erik Evang fortsetter som prosjektleder for „Barnehjemmet på 
Varshavas iela“ frem til prosjektet er fullført, hvilket antakelig 
vil være innen NSR-møtet i januar 2002. 

9.3 Riksmøter i Norden 2002 
  9.3.1 Norges representanter. 

Ved riksmøtene i de nordiske land i 2001 var MD 104 representert ved 
distriktene 104 A, 104 D og 104 H. I 2000 var vi representert med  
104 C, 104 E og 104 G. I 1999 var vi representert med 104 B, 104 J og 
104 K. 

I 2002 skal vi således være representert med GRL (som velger først), 
104 F og to av distriktene B, J og K. 

Det ble foretatt en loddtrekning, og etter denne skal 104 B og 104 J 
representere sammen med 104 F og guvernørrådsleder. 

Loddtrekning om hvilke land disse fire skal representere MD 104 i,  
finner sted i neste guvernørrådsmøte. 

Riksmøtene i de andre nordiske land blir: 
 Danmark: 24. og 25. mai i Sæby 



 Finland:   8. og   9. juni i Lathis 
 Island:  26. og 27. april i Reykjanesbær 
 Sverige.   9. og 10. mai i Ørebro 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

10.1  Europa Forum 2001 i Oporto    
  Europa Forum 2001 avholdes i Oporto, Portugal i tiden 5. – 9. september. 
   

11 DET INTERNASJONALE STYRET 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
Det internasjonale styret har avholdt møter i Indianapolis i perioden 27. juni – 
1. juli 2001. 
Vi har mottatt et sammendrag av de vedtak som der ble fattet. 

  V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

11.2 Convention 2002 i Osaka, Japan.  
  Convention i Osaka avholdes i tiden 8. – 12. juli 2002. 

Det arbeides med et opplegg der DG-electene reiser ut fra Norge søndag  
30. juni 2002, og lotterivinnerne ut onsdag 3. juli 2002.  

  Retur til Norge i henhold til ”grunnarrangementet”  planlegges til lørdag  
13. juli 2002. 

   Referert. 

11.3 Det internasjonale programmet 
  11.3.1   Oversettelse av presidentens slagord. 

Vår internasjonale president, J. Frank Moore III, har som slagord: 
”Light the Path”. 

Guvernørrådet ble enige om at dette skal oversettes til:    Vis veg! 

2. Oversettelse av det internasjonale programmet. 
Fra redaktøren for ”The Lion”, Henning Aamodt, har vi mottatt ”justert 
forslag” til oversettelse av International President J. Frank Moore III’s 
program.     

Referert. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     



  
12.2 Budsjett 

  12.2.1 Revisjon av budsjettet for 2001-2002. 
   Riksmøtet 2001 vedtok en kontingentforhøyelse på ti kroner.  

I henhold til vårt lovverk skal ”multippeldistriktets midler disponeres av 
Guvernørrådet innen rammen av det på riksmøtet vedtatte budsjett”. 
Det fremlegges en oppstilling, datert 31. juli 2001, med forslag om 
disponering. 

    V E D T A K : 
Budsjettet, med en ramme på kr. 4.936.000 fastsettes som drifts-
budsjett for Lions Norge for 2001/2002. 

12.3 Andre saker vedrørende økonomi 
  12.3.1   Om rammebudsjettering og bruk av midler. 

Vi har nå gått over til rammebudsjettering, og Otto Brødholt orienterte 
om hvordan dette skal praktiseres av blant andre fagsjefer og komite-
ledere.  
Et nytt reisregningsformular er under utarbeidelse, der fagsjefer og 
komiteledere selv skal forestå koding av de respektive poster i 
formularet. 

12.3.2   Bruk av midler til ”medlemsutvikling og motivasjon. 
Riksmøtet 2001 vedtok en budsjettpost til ”medlemsutvikling og 
motivasjon”. 
Ved henvendelser fra klubbene om kåsører i denne sammenheng er det 
formålstjenlig å vite hvem som administrerer ordningen. 

 V E D T A K : 
 MD-MEC Kjell Langballe administrer ordningen. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
  

14.1 Sponsorstøtte til ”Livet Etter Soning” (LES) 
”Livet etter soning” (LES-gruppen) er startet i januar 2001 og trenger 
sponsorstøtte. Gruppen har Kirkens Bymisjon som samarbeidspartner. 

  
 V E D T A K : 

Vi beklager at vi ikke finner å kunne gå inn som samarbeids-
partner i nevnte prosjekt. 

14.2 TV-aksjonen 2001. 



Kirkens Nødhjelp har fått TV-aksjonen 2001. Aksjonen har fått betegnelsen 
”Livskraft” og går av stabelen 21. oktober 2001. 
Kirkens Nødhjelp henstiller til organisasjonene om ikke å ha større innsamling-
aksjoner i måneden før TV-aksjonen, samtidig som de sender ut en oppfordring 
om hjelp til innsamlingen. 

   V E D T A K : 
Guvernørrådet oppfordrer distriktsguvernørene til å stille seg positive til 
TV-aksjonen og anbefale klubbene sine, gjennom månedsbrevene, å 
delta i innsamlingen på forespørsel. 

15 AVSLUTNING 

 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådets leder Egil Moe-Helgesen etter at assisterende 
  guvernørrådsleder Morten K. Jansen hadde lest ”Lions mål”.. 



    

 
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

PROTOKOLL 
fra  guvernørrådsmøtet   

lørdag 3. og  søndag 4. november 2001 
på Quality Airport Hotel Gardermoen  

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
     Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
     Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
     Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Svein Ø. BERNTSEN, Christian DANIELSEN, 

Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN, Tove. GULLIKSRUD, Harald JOHNSEN, 
Tore N. NJØS og Gudmund UNDELAND. 

     MD-IRC Arne HUSEBYE. 
     MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
     MD-LDC Jan A. HOLTET. 
     MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
     MD-NAC Ole Jakob SPARRE. 
     MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
     MD-YEC Ingvald SIVERTSEN. 
     Fungerende daglig leder for Lions Norge, Otto BRØDHOLT. 
     Rådsekretær Knut RELBO. 

Forfall:  
     Distriktsguvernør Rolf BERNTSEN (sykdom). 

I tillegg var innkalt og til stede: 
     Redaktør for ”The Lion”, Henning AAMODT 

Dessuten var følgende til stede under hele eller deler av møtet: 
     Tidligere medlem i Det internasjonale styret, Arve FOSSUM. 
     Tidligere guvernørrådsledere Arne KROGSTAD og Terje NOHR. 
     Tidligere distriktsguvernører Erik EVANG, Helge TOFTNER og Thorleif SØREID. 
     Kasserer i YE-utvalget, Kjell Reidar BAKKEN. 

!   !   !   !   ! 
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1 KONSTITUERING  

Møtet ble åpnet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen, som ønsket de tilstede-
værende velkommen til lionsårets andre guvernørrådsmøte.  

 Assisterende guvernørrådsleder Morten K. Jansen leste Lions etiske norm. 
Det ble overbrakt en hilsen og takk for besøk og blomster fra distriktsguvernør  
Rolf Berntsen, som var innlagt på Rikshospitalet.   

Et par av sakene fra møtet i arbeidsutvalget var bedt om å bli satt opp igjen i det 
samlede guvernørrådsmøtet.  
Guvernørrådslederen ledet så møtet videre. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
2.1.1 Protokoll fra Riksmøtet 2001. 

  
V E D T A K : 
Vedtaket fra guvernørrådsmøtet i august 2001 om at ”Protokollen tas til 
etterretning”, opprettholdes. 

2.1.2 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i august 2001. 
  

V E D T A K : 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
 2.2.1 Takkeskriv fra Carol Holm-Hansen. 

Carol Holm-Hansen ble innvilget kr. 10.000 i forrige guvernørrådsmøte i 
forbindelse med en studiereise til Melbourne.  
I E-postmelding takker han for bidraget og sier seg villig til å fortelle mer om 
dette arbeidet i vårt guvernørrådsmøte i februar 2002. Vi vil imidlertid komme 
tilbake til det senere når vi ser om det blir tid til dette. 

 Referert. 

2.2.2 Takkeskriv fra Landsforeningen for Pårørende innen Psykiatri. 
  Landsforeningen for Pårørende innen Psykiatri ble innvilget kr. 5.000 fra 
   ”Julekortmidlene” i forbindelse med Amaliedagene 2001, og de takker for 
   bidraget. 

Referert. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling  
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3.1.1 Rapport. 
Komiteen for organisasjonsutvikling v/ Jan A. Holtet har satt opp en rapport av 
17. oktober 2001.  
Komiteen har synspunkter på  - 
-   To pluss 
-   Sammenslåing av fagsjefområder i distriktene 
-   Ny fagsjef for medlemsbevaring.               (Ref. også  sak 6.3.1 senere) 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 

MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet en situasjonsrapport datert 8. oktober 
2001. 
I rapporten peker han blant annet på at ”utgåtte extensionretter”  må fornyes for 
inneværende lionsår. Han ber også om at guvernørene fokuserer på 2+. 

Kjell Langballe kunne meddele at Angola er det siste landet som er opptatt i 
Organisasjonen, som nå teller 188 land og geografiske steder.   

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.2.2   1.   Distrikt 104 A og medlemstallet. 
  Hovedkontoret i Oak Brook har sendt brev av 10. oktober 2001 til distrikt  

104 A ved distriktsguvernøren om at distriktet ble overgangsdistrikt fra 1. juli i 
år, ettersom medlemstallet de to siste årene har vært under grensen på 1250 
medlemmer. 

Dette innebærer to forhold: 
-  distriktsguvernør blir utnevnt av Det internasjonale styret, 

  -  reiseutgifter for guvernørens partner blir ikke dekket til Convention. 
  

2.   Distrikt 104 D og medlemstallet. 
  Hovedkontoret har sendt brev av 10. oktober 2001 til distrikt 104 D ved 

distriktsguvernøren om at distriktet automatisk blir overgangsdistrikt fra 1. juli 
2002 hvis ikke medlemstallet kommer opp i over 1250. Dette vil få de samme 
konsekvenser som fremgår av sak 3.2.2  -1 foran. 

V E D T A K : 
Distriktsguvernørene i 104 A og D bes legge frem en rapport til neste 
guvernørrådsmøte med oversikt over iverksatte og planlagte tiltak og 
status på disse. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet              
3.3.2 Andre saker vedrørende presse og informasjon. 
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 1.  Situasjonsrapport 
MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport datert 29. oktober 
2001. 

Det fremgår der blant annet at Årsmeldingen for 2000/2001 nå er ferdig og blir 
distribuert i disse dager. 

  Videre er innkalt til et felles PRC-møte 17. november;  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til orientering. 

3.4 Opplæring 
3.4.1 Situasjonsrapport.                  

MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp en statusrapport for lederopplæringen, 
datert 7. oktober 2001. 
Han meddeler blant annet at forslaget til revidert opplegg og nye regler for 
Europa Forum, slik vi fremmet saken for Riksmøtet 2002 i Stavanger, ble 
enstemmig vedtatt.    

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
4.1.1 Saker vedrørende hjelpearbeid generelt.   

1.  Situasjonsrapport. 
 MD-IRC Arne Huseby har utarbeidet status for IR-arbeidet pr. oktober 2001 
  datert 1. oktober 2001. 

Av rapporten fremgår det blant annet at den nordiske IR-gruppen vil foreslå at 
NSR-prosjektet for 2002-2003 også vil være Baldzio Silas, altså et toårig 
prosjekt. 
Under møtet ga tidligere MD-IRC Erik Evang en fin presentasjon av arbeidet 
som nå er utført ved gatebarnehjemmet i Daugavpils. 

V E D T A K : 
  a)   Guvernørrådet gir sin tilslutning til forslaget om å la prosjekt 
        ”Rehabiliteringssenteret i Baldzio Silas” bli et NSR-prosjekt i  

     2002-2003.   
b)   Rapporten  for øvrig tas til etterretning. 

2.  Frivillighetssentral i Murmansk. 
Det har vært avholdt et møte 27.august 2001 med representanter fra Lions og 
Norsk Folkehjelp. 
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Spørsmålet om økonomisk støtte til renovering tas opp i guvernørrådet. 
Det vises for øvrig til behandlingen av Sak 4.2.1 –1 i forrige 

guvernørrådsmøte. 

V E D T A K : 
  Det utbetales kr. 50.000 til prosjektet fra Lion Mints-fondet. 

3.   History for Tomorrow.  
Grunnleggeren av ”History for Tomorrow”, finnen Johan Candelin, har sendt et 
konsept til MD-IRC Arne Husebye, som har til hensikt å gi informasjoner 
mellom generasjoner og hedre eldre mennesker.  
Konseptet er tenkt oversatt og trykt for så å bli solgt av våre medlemmer. 
Arne Husebye har vurdert saken, og konkluderer med et forslag om at vi takker 
nei til prosjektet og returnerer dokumentet til avsenderen.  

  V E D T A K : 
   Vi takker nei til prosjektet og returnerer dokumentet til avsender.  

4.2 IR-arbeidet 
 4.2.1 LCIF.        
  1.  Oversikt over ”Melvin Jones Fellowship” 

MD-IRC Arne Husebye har oversendt en statusrapport per 30. juni 2001 over 
antall Melvin Jones Fellows i de respektive klubber og distriktet som er 
kommet til siste lionsår.  Summen for hele landet er 47 siste året og totalt er det 
438 Melvin Jones Fellows i MD 104. 

V E D T A K : 
 Rapporten tas til orientering. 

4.2.2 Lions Aid Norway.        
 1.   Omlokalisering i øyehelseprosjektet i Uganda. 

Fra Lions Aid Norway v/ Otto Brødholt er det mottatt en rapport av 11. oktober 
2001 som vedrører omlokalisering av øyehelseprosjektet i Uganda. 

Av rapporten fremgår det blant annet at LCIF har bevilget ca USD 212.000 
gjennom den lokale lionsklubben til et øyehelseprosjekt i Kabale.  
Dette innebærer at vi, i tråd med lokale ønsker, kan omlokalisere vårt prosjekt 
fra Kabale til Gulu. Omlokaliseringen har ingen økonomiske konsekvenser. 

  Jan A. Holtet ga en supplerende orientering til rapporten under møtet. 

V E D T A K : 
 Vi omlokaliserer prosjektet.. 

4.2.3 Lion Mints.  
1.   Forandring av reglene for Lions Mints-midlene. 
Guvernørrådet vedtok regler for Lion Mints-midler i februar 1997.  
Reglene ble forandret i guvernørrådet i februar 2000. 
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Bakgrunnen for opprettelsen av Mints-fondet, var å gi Guvernørrådet 
muligheten til å støtte internasjonale prosjekter etter forslag fra klubber, 
distrikter og eksterne organisasjoner, uten å måtte gå veien om å be klubbene 
bidra med ekstra midler. Med bakgrunn i dette fremmer MD-IRC forslag om 
endrede regler, der han blant annet tillegger mer godkjennelsesmyndighet over 
på guvernørrådsleder i stedet for den berørte distriktsguvernør. 

Forslaget innebærer at vi får et avvik mellom godkjennelse av bevilgninger 
som er et resultat av klubbaktiviteter (for eksempel via narkofondet, Lions 
Lyskonto, Lions ungdomskonto) hvor distriktsguvernørene inngår i 
godkjenningsordningen, og de fonds som er ment å disponeres av MD hvor 
guvernørrådsleder får den samme rammen som distriktsguvernørene ellers har. 
Distriktsguvernøren vil også i disse bevilgningssaker ha en rett til å uttale seg 
om prosjektet før en bevilgning behandles. 

Arbeidsutvalget hadde gitt sin tilslutning til forslaget fra MD-IRC, men  under 
votering i det samlede guvernørrådet ble forslaget nedstemt med det til følge at 
punkt 6 føres tilbake til det opprinnelige og at første setning i punkt 2 utgår.  

  Lionskontoret ser på den redaksjonelle siden av forslaget. 

V E D T A K : 
Revidering av reglene, slik MD-IRC foreslår -  og med guvernørrådets 
endringer, godkjennes. 

2.   Søknad om bidrag fra 104 E, region II, sone 4. 
Lions Club Greipstad har fått sone 4 i region II, distrikt 104 E med i et prosjekt 
i Etiopia, der det gis støtte til ”My Sisters”, en frivillig, upolitisk organisasjon, 
dannet av en norsk misjonærkone.  
Sonens 7 klubber skal årlig bidra med kr. 5.000 hver i 5 år til prosjektet. 

 Sonen søker nå om bidrag til prosjektet fra Lion Mints-fondet. 

MD-IRC Arne Husebye har kommet med en betenkning i brev av  
19. september 2001. Han finner ikke å kunne anbefale søknaden slik den er 
fremlagt.  
Dersom midlene hadde gått til et øremerket delprosjekt, og ikke blitt blandet 
med organisasjonens generelle drift, ville han gitt sin anbefaling om bidrag. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet bevilger kr. 35.000 til sonens arbeid ”My Sisters” som et 
engangsbeløp. 
Før utbetaling finner sted, skal Sonen ha funnet frem til et passende 
delprosjekt, som godkjennes av MD-IRC. 

 3.   Søknad om bidrag til ”Øyesykdomsatlas” 
 Lions Club Vilnius Capital, en av våre støtteklubber under gjennomføringen av 
  NSR-prosjektet i Litauen, arbeider med å få trykket et atlas om øyesykdommer 
  på eget språk. 
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 Hele opplaget på 1000 eksemplar koster USD 52.000. det er skaffet til veie 
  USD 30.000, hvorav USD 6500 fra de to lionsklubbene i Vilnius. 

De fem nordiske MD-IRC’er har fått henvendelse, og vår MD-IRC, Arne 
Husebye, ser positivt på saken. 

V E D T A K : 
  MD 104 gir en garanti / bevilgning på inntil kr. 25.000 til prosjektet. 
  En eventuell utbetaling blir å belaste Lion Mints-midlene. 
  Det er en forutsetning at de andre nordiske land  også deltar i prosjektet. 
  Midlene kommer ikke til anvendelse om prosjektet blir fullfinansiert fra  

4 Core eller lignende.  

4.2.4 Lions lys, mm.               
1.   Søknad om bidrag til jubileumsforestilling. 
Dissimilis driver undervisning for om lag 130 psykisk utviklingshemmende, 
som har glede og nytte av å drive med musikk, dans og drama. 
Det skal settes opp en jubileumsforestilling, ”Helt i 100” i Oslo Konserthus  
19. januar 2002, og de søker i den forbindelse om kr 35.000. 
Budsjettet er på kr. 275.000. 
Lions Lys-komiteen har gitt sin anbefaling til søknaden, dog under noe tvil.  

V E D T A K : 
Det gis  et bidrag på kr. 35.000 fra Lions Lys-midlene til forestillingen.  

  
4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.   
 1.   Revidert forslag til reglement for ”Nasjonalt hjelpefond” 

I guvernørrådets møte i august 2001 ble det fremlagt to forslag til  ”Regler for 
disponering av Julekort-midlene”, heretter benevnt som ”Nasjonalt 
hjelpefond”.  Saken ble utsatt til neste møte. 

MD-IRC Arne Huseby har nå fremmet et tredje alternativ, som avviker fra de 
generelle retningslinjene vi har for tildeling av sentrale aktivitetsmidler. Se dog 
orientering under 4.2.3. -1. 

  Arbeidsutvalget har vurdert forslaget, som er bygget over samme lest som 
   ”Lion Mints-midlene”, og kommet med et par tilføyelser  (Ref. sak 4.2.3 –2)  

Som en følge av vedtaket i sak 4.2.3 gikk det samlede guvernørråd mot 
arbeidsutvalgets innstilling, idet distriktsguvernør sammen med MD-IRC 
fortsatt gis myndighet til å godkjenne søknadsbeløp på inntil kr. 20.000. 

Guvernørrådet er gjort oppmerksom på at det er påløpt en del renteinntekter er 
siste Røde Fjær-aksjon. Ettersom ”Fordelingskomiteen” er oppløst, er det 
Guvernørrådet som bestemmer hvordan disse midlene skal kunne disponeres. 

V E D T A K : 
a) Revidering av reglene, slik MD-IRC foreslår -  og med guvernør-

rådets endringer, godkjennes. 
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b) Rentemidlene fra Røde Fjær-aksjonen tilføres ”Nasjonalt 
hjelpefond”. 

2.   Søknad om økonomisk støtte til Montebello-senteret. 
Lions Club Ringsaker Nord søker om et bidrag på kr. 200.000 til fullførelse av 
prosjekt ”Trivselstiltak ved Montebello-senteret.” 
Lions Club Ringsaker Nord har tatt mål av seg til å skaffe 1 million kroner til 
senteret. I tillegg har LCIF bidratt med ca USD 75.000.  

MD-IRC Arne Husebye har hatt saken til uttalelse. Med det vedtaket som er 
fattet i sak 4.2.5 –1 gir han sin anbefaling til søknaden 

V E D T A K : 
Fra ”Nasjonalt hjelpefond” gis det et bidrag på kr. 200.000 til 
prosjektet. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID»  

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
 5.1.1 Saker om ungdomsarbeid generelt.  

1.  Statusrapport.                  
Leder for Komiteen ”Ungdomsarbeid”, Ole Jakob Sparre, har satt opp en 
rapport av 6. oktober 2001.   

  

Av rapporten fremgår det blant annet at et koordinatormøte er berammet til  
26. januar 2002. 
Guvernørene anmodes om å melde inn navn på koordinatorer til MD-NAC. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

2.   Orkester Norden. 
Kontakt for Orkester Norden, Erik Evang, har sendt inn en statusrapport pr 
oktober 2001 via MD-YEC.   

 V E D T A K : 
Rapporten tas til etterretning. 

5.2 Ungdomsutveksling 
 5.2.1 Saker vedrørende ungdomsutveksling. 

1.  Endelig YE-rapport.                    
Forrige års MD-YEC Kjell-Steinar Aasheim, har sendt inn sin endelige  
YE-rapport. 

V E D T A K : 
a) Rapporten tas til etterretning. 
b) Det rettes stor takk til Kjell-Steinar Aasheim for det ungdoms-

utvekslingsarbeidet han har utført gjennom mange år.  
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2.   Situasjonsrapport for Ungdomsutveksling 
MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet en situasjonsrapport for ungdoms-
utveksling, datert 8. oktober 2001. 

V E D T A K : 
Rapporten tas til etterretning. 

3.   Driftsbudsjett for YE-utvalget og Lions Ungdomskonto.  
a)   I henhold til ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel IX ”Lions ungdoms-
konto”, § 21, punkt 2 – skal MD-YEC sørge for at det utarbeides et årlig 
budsjett over ungdomskontoen, og at budsjettet legges frem for Guvernørrådet 
i augustmøtet. 
Budsjettet for 2001/2002 er på kr. 42.000 i tillegg til de garantier / forpliktelser 
som allerede er vedtatt. 

b)   Det er videre satt opp et driftsbudsjett for YE-utvalget 2001/2002 som 
balanserer med kr. 81.500. 

c)   Reiser til Europa Forum og Convention er tenkt dekket av midler som blir 
innbetalt fra SAS, Bennett og Vesta, beregnet til kr. 40.000. 

d)   Det er satt opp en utstyrspakke, som går på at hver klubb som sender ut 
ungdom, betaler inn kr. 1.750 til YE-utvalget. 

V E D T A K : 
  Budsjettene godkjennes. 

5.2.2 Lions Ungdomskonto.   
 1.   Søknad om garanti til ungdomsleir i 2002 fra 104 B. 

Distrikt 104 B avholder internasjonal ungdomsleir i 2002, ”Thule Viking 
Camp”, med klubbene i Trondheim og Leksvik som arrangører. 
Budsjettet er på kr. 168.500, og det søkes om en garanti på inntil kr. 20.000 
mot uforutsett inntektssvikt. 
Søknaden er anbefalt av MD-YEC Ingvald Sivertsen. 

V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 mot inntektsvikt. 

2.   Søknad om garanti til ungdomsleir i 2002 fra 104 K 
Distrikt 104 K avholder internasjonal ungdomsleir sommeren 2002 med de to 
klubbene på Toten som arrangører. Budsjettet er på ca kr. 232.000, og det søkes 
om en garanti mot sviktende inntekter på inntil kr. 20.000.    
Søknaden er anbefalt av MD-YEC Ingvald Sivertsen. 

V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 mot inntektsvikt. 
DG Knut Bakke la frem et budsjett under møtet, som viser hvorledes 
utgiftene er tenkt dekket. 
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5.3 Leo-arbeid 
 5.3.1 Saker vedrørende leo-arbeidet. 

1.  Statusrapport. 
 MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport over Leoarbeidet, datert 

6. oktober 2001. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

2.  Leoprosjektet. 
Det er utarbeidet et dokument vedrørende Leoprosjektet, datert 24. september 
2001. Foruten en beskrivelse av prosjektet inneholder dokumentet målsettinger 
og hvordan rapportering skal skje. 

  MD-LeoC ga en fyldig, muntlig orientering under møtet. 

V E D T A K : 
   Prosjektplanen godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Saker vedrørende narkotika-arbeidet. 

  1.  Statusrapport. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en statusrapport av 7. oktober 2001. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

2.  Tulipanprisen 2002: Budsjett og retningslinjer. 
Det er utarbeidet retningslinjer for arbeidet med utdeling av ”Lions 
Tulipanpris”, datert 4. oktober 2001.  
Det er også satt opp et forslag til budsjett for utdelingen i 2002. 

Det mangler fortsatt statutter for ”Tulipanprisen”. Det vil bli utarbeidet et 
forslag til guvernørrådsmøtet i februar 2002. 

V E D T A K : 
 Det foreliggende forslag til retningslinjer og budsjett godkjennes 

3.  Eierskapet til Lions Quest-programmene. 
Saken var oppe i guvernørrådsmøtet i august 2001 (samme saksnummer), og det 
ble der antydet at ytterligere informasjoner ville foreligge til dette møtet.  
Det gjør det ikke, men MD-NAC Ole Jakob Sparre vil holde guvernørrådet 
informert om sakens utvikling. 

Referert. 

5.4.2 Lions «narkofond». 
  1.   Søknad om støtte fra Lions Club Oslo.       

Lions Club Oslo har kjøpt inn en narkotikahund til Tollvesenet for kr. 75.000. 
Klubben søker om å få refundert 50% av beløpet. 

  Søknaden er anbefalt av distriktsguvernør Tove E. Gulliksrud og MD-NAC  
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Ole Jakob Sparre. 

V E D T A K : 
   Søknaden innvilges med kr. 37.500 over ”narkofondet”. 

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
 6.1.1 Komiterapporter. 

 1.   Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 
a) Beredskapen har utbetalt kr. 280.000, svarende til kr. 20 per medlem, 
gjennom LCIF i forbindelse med katastrofen i New York og Washington  
11. september 2001. 
Vi har mottatt takkebrev fra forrige års internasjonale president, Jean Behar, 
som nå sitter som leder for LCIF. 

I forbindelse med tragedien har guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen sendt 
kondolanser til vår internasjonale president, J. Frank Moore III, på vegne av 
Lions i Norge. 

b)   Beredskapen har utbetalt kr. 280.000, svarende til kr. 20 per medlem, i 
forbindelse med flyktningsituasjonen i Afghanistan gjennom organisasjonen 
”Leger uten grenser” 

Referert. 

2.   Strategiplankomiteen. 
GRL Egil Moe-Helgesen ga en muntlig orientering om status og forslag til 
videre fremdrift. 
Det vil bli lagt frem et dokument i guvernørrådets møte i februar 2002. 
Det er en oppfordring til guvernørene om å behandle innholdet i dokumentet i 
distriktsmøtene til våren.  

3.   Organisasjonskomiteen. 
Leder i Organisasjonskomiteen, Jan A. Holtet, har satt opp et opplegg for 
arbeidet i komiteen, datert 7. oktober 2001.  
Komiteen arbeider med organisering av distriktene og en spørreundersøkelse 
blant utmeldte medlemmer. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet finner det arbeidet som er utført, positivt - og ber om å 
bli informert når resultatene er klare. 

4.   Retningslinjer for Røde Fjær. 
Saken utsettes til guvernørrådets møte i februar 2002 etter at den samlede 
komiteen har hatt kommentarene til gjennomsyn. 

5.   Reisekomiteen / Conventionreisekomiteen. 
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Reglementet for Reisekomiteen ble vedtatt av guvernørrådet i mai 1982 og 
revidert siste gang i mai 1999. 
Det fremlegges et forslag til revidert reglement, der blant annet betegnelsen 
forandres til ”Conventionreise-komiteen”. 

V E D T A K : 
a) Reglementet for reisekomiteen utgår. 
b) Reglement for Conventionreise-komiteen av 20. november 2001 

godkjennes. 

 6.   IT-komiteen. 
Bjørn Sætrom, leder for IT-komiteen, har utarbeidet en rapport av 10. oktober 
2001 på vegne av komiteen.   

V E D T A K : 
  Rapporten tas til orientering. 

7. Valgkomiteen. 
I henhold til regelverket skal Valgkomiteen konstituere seg selv. 
Komiteen har utpekt Egil Nielsen, Lions Club Stavanger/Tasta til 
valgkomiteens leder. 

   Referert. 

6.2 Personalsaker / Sekretariatet 
     6.2.1 Om ansettelse av ny administrasjonssjef. 

Fungerende daglig leder for Lionskontoret, Otto Brødholt, ga en muntlig 
orientering om situasjonen. 
 V E D T A K : 

Guvernørrådet ber om at arbeidet med å tilsette ny leder for 
lionskontoret intensiveres. 
Administrasjonen, i samarbeid med arbeidsutvalget, starter arbeidet 
umiddelbart. 
Stillingen utlyses snarest, og senest i løpet av desember 2001.  

6.3 Andre organisasjonssaker 
 6.3.1 MD-fagsjef for medlemsbevaring.        

Vår internasjonale president, J. Frank Moore III, har oppfordret guvernørråds- 
ledere til å få oppnevnt/valgt en fagsjef på MD-plan til å ivareta det å beholde 
medlemmer. 

  Saken er i Lovutvalget til uttalelse. 

V E D T A K : 
a) MD-MEC dekker denne funksjonen i dag. Gjennom vårt program 
      ”2+” legges det også stor vekt på medlemsbevaring. 
b) Spørsmålet om opprettelse av en MERL-gruppe utsettes, og saken 
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      tas opp igjen i guvernørrådets møte i februar 2002 

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2000 i Lillehammer 
7.1.1 Sluttregnskapet. 
 Arrangørene fra Riksmøtet i Lillehammer 2000 har sendt oss et sluttregnskap. 

Innbetalt delegatavgift beløp seg til ca kr. 130.000. De administrative utgiftene 
kom på ca kr. 300.000, hvorav mer enn halvparten gikk til booking og 
sekretariat. 

V E D T A K : 
  Regnskapet tas til etterretning. 

7.2 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
 7.2.1 Rapport fra møte i Hovedkomiteen. 

 Rådsekretær Knut Relbo har deltatt i et hovedkomitemøte for Riksmøtet 2002 i 
  Ålesund, og har satt opp et notat av 14. september 2001 fra møtet. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

7.2.2  Innkomne forslag til formål for ”Røde Fjær”-aksjonen i 2004. 
Av ”Retningslinjer for fremtidige Røde Fjær”-aksjoner”  fremgår det at 
”Innsamlingsformål kan foreslås av enhver lionsklubb i Norge innen en av 
sekretariatet / Guvernørrådet på forhånd kunngjort frist.  
Forslagene skal ”høres” i klubbene før Guvernørrådet avgir sin innstilling, og 
Riksmøtet bestemmer innsamlingsformål.”  

1.   Lions Club Oslo/Syd: Montebellotunet og Kreftsaken. 
Lions Club Oslo/Syd bekrefter sitt innsendte forslag om aksjon i 2004: 
”Lions bygger kreftforebyggende senter ved Lillehammer, et samarbeid 
mellom Lions og Det norske radiumhospital.” 

2.   Lions Club Tønsberg/Slottsfjellet:   Andre forslag. 
Klubben fremmer tre forslag: 
-  Lions førerhundskole og mobilitetsenter 
-  Diabetes 
-  Frelsesarmeen 
Senere har klubben gitt uttrykk for at den vil konsentrere seg om 
Frelsesarmeen som formålobjekt. 
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 V E D T A K : 
De to klubbene tilskrives med beskjed om å utarbeide et konsept på 
maksimum 2 A-4 sider. Konseptet skal foreligge i løpet av 14 dager. 
Når konseptene foreligger, skal de sendes ut til landets klubber til 
”høring” med frist 1. februar 2002. 
Guvernørrådet avgir deretter sin innstilling overfor Riksmøtet, som 
bestemmer innsamlingsformålet. 

3.   Lions Club Vegårshei. 
Lions Club Vegårshei har fremmet et forslag som er datert og mottatt etter 
fristens utløp. 

 V E D T A K : 
Av hensyn til mulige andre forslag som måtte innkomme, 
avvises forslaget. 

8 DISTRIKTSAKER 
  

8.1 Distriktskassererkurs   
 8.1.1 Rapport fra kurs for distriktskasserere. 

Det ble avholdt kurs for distriktskasserere søndag 2. september, og kurslederen, 
Knut Relbo, har satt opp en rapport til guvernørrådet datert 10. oktober 2001.  

V E D T A K : 
  a)   Rapporten tas til etterretning. 

b)   Det legges opp til tilsvarende kurs i juni 2002, samtidig med 
       fagsjefkursene 

9 NORDISK SAMARBEID 

9.1 Nordisk samarbeidsråds møte  
1. Samarbeidsrådets fremtid. 

MD 107 Finland har satt opp et forslag til forandring av gjeldende regler for 
NSR-samarbeidet. 
               Någjeldende regler, ”Mål og strategier” ble vedtatt av NSR-møtet i Stavanger i 1994. 
Saken blir fremmet av MD 107 til NSR-møtet 2002 i Reykjavik. 

V E D T A K : 
  Vi betrakter forslaget fra MD 107 Finland som et foreløpig innspill. 
  Vi avventer synspunkter fra den norske representanten i komiteen. 

9.3 Nordiske lands  Riksmøter i 2002.  
 9.3.1 Representasjon fra MD 104. 
  De andre nordiske lands riksmøter i 2002 avholdes således – 
  -  MD 101   Sverige    9. og 10. mai  Ørebro 
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  -  MD 106   Danmark  24. og 25. mai  Sæby (samtidig som 
Norge) 
  -  MD 107   Finland     8. og   9. juni  Lahtis 
  -  MD 109   Island  26. og 27. april Reykjanesbær  

Denne  saken ble redegjort for i forrige guvernørrådsmøte under samme 
saksnummer. Det fremgår blant annet der at  MD 104  skal være representert 
ved guvernørrådsleder , 104 B, 104 F og 104 J, og det ble foretatt loddtrekning 
mellom de tre distriktene om videre representasjon. 
Etter vedtak i guvernørrådet i oktober 1995 (og gjengitt i Lovsamlingen) står 
det blant annet: ”Hvis ingen av distriktsguvernørene har anledning til å 
representere, skal fortrinnsvis forrige års distriktsguvernør eller en tidligere 
distriktsguvernør i det distriktet som har fått representasjon gjennom sin 
guvernør, representere.” 

  V E D T A K : 
   104 B representerer Lions Norge ved riksmøtet i Sverige. 
   104 F representerer i Danmark. 
   104 J representerer i Finland og 
   Guvernørrådsleder representerer MD 104 i Island. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

10.1  Europa Forum 2001 i Oporto    
 10.1.1 ”Den nye modellen”   
  Jan A. Holtet, som er ”vår mann” i komiteen som har arbeidet frem de nye 
   retningslinjene for Europa Forum, ga en orientering om dettet i møtet. 
  Den nye modellen tas i bruk i Brussel i 2002. 

 10.2 Europa Forum 2002 i Brussel 
10.2.1 ”Short reports”. 

Fristen for innsendelse av forslag til ”Short Reports” er satt til 13. desember 
2001. 
Mulige forslag er 
- Tulipanprisen 
- Opplæringsprogram for VDG’er 
- To + 
- NSR-prosjektene 
- ”Quality Norms for Youth Exchange” 
Forslagene blir nevnt i det forestående møtet med de nordiske guvernørråds-
ledere for om mulig å fordele innsendelse av forslagene på landene. 
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11 DET INTERNASJONALE STYRET 
   

11.2 Convention 2002 i Osaka, Japan  
2.   Godkjennelse av utkast til pins. 

 Det foreligger et utkast med Færder fyr som motiv. 
 Leverandør må ha tilbakemelding om 
 -   godkjennelse av originalen 
 -   antall pins 
 -   høyde på pinsen 

-   om vi skal ha gullvalør som tidligere 

V E D T A K : 
Det foreligge utkast til motiv godkjennes, og det bestilles 1500 pins 
med 40 millimeters høyde og gullvalør som tidligere. 

11.3 Besøk av International President i 2002 
 11.3.1 Neste års internasjonale president, Kay K. Fukushima’s Norgesbesøk. 
  Vi har fått melding om at neste års president, Kay K. Fukushima fra California, 
   vil besøke Norge i tiden 10. – 13. september 2002.  
  Besøket legges til Stavanger-området. 

   Referert. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT         

12.2 Foreløpig årsregnskap 2000/2001 
Det ble lagt frem et foreløpig årsregnskap for 2000/2001, og fungerende daglig leder 
ved lionskontoret, Otto Brødholt, ga en redegjørelse om regnskapet. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 
  

13.1 Gave til Kronprinsparet 
 Det er til nå innkommet om lag kr. 140.000 til gaven. 

  Referert. 

13.3 Tilbud om salg av snacks 
Marius Odland, medlem av Lions Club Oslo/Slemdal og aksjonær i Barsnacs 
Norge A/S forespør om det er interessant for lionsklubber å selge bokser med 
smågodt og med narkologoet vårt på (sammen med firmanavn).  

V E D T A K : 
Vi har ved tilsvarende forespørsler vanligvis takket nei; særlig fordi vi 
ikke ønsker å være ”agenter” for slik salgsvirksomhet.  
Vi takker nei også i dette tilfellet. 
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14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 

 14.1  Foreningen for Hjertesyke Barn 
Leif Tore Lorentzen i Foreningen for hjertesyke barn søker i en E-postmelding 
om et samarbeid med Lions. Hovedintensjonen i meldingen synes å være å få 
hjelp til salg av en CD-plate på landsbasis. 
MD-IRC Arne Husebye har hatt forbindelse med Lorentzen. 
Arne Husebye har trukket konklusjonene i et notat av23. september 2001 til 
Guvernørrådet. 

V E D T A K : 
Foreningen tilskrives og meddeles av vi gjerne vil vurdere samarbeid 
fra sak til sak, men at vi ikke finner å kunne være behjelpelig med salg 
av CD-plater. Vi har jo selv har julekortsalg, lyspæresalg, Lion Mints, 
mm på vårt program. 

 14.2 (Saken utgår) 

14.3 Norges Optikerforbund og Øyehelsedag 
MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp et notat av 8. oktober 2001, der han – 
etter å ha blitt kontaktet av Norges Optikerforbund – om muligheten for en 
dialog mellom Lions og forbundet om en felles markering av Øyehelsedagen 
hvert år, som er 11. oktober. 
Optikerne rundt i landet vil være behjelpelig med å samle inn biller på 
Øyehelsedagen.                                          

V E D T A K : 
MD-PRC jobber videre med saken og ser hva som konkret kan komme 
ut av det. 

15 AVSLUTNING 

Guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen leste så ”Lions mål”, hvoretter møtet ble 
avsluttet.



 

                                                                                       Sak 13.1 

Ole Jakob Sparre, 
Generalsekretær 
Dir.tlf.: +47 23 24 46 32   e-mail: ole.jakob.sparre@lions.no                               Oslo, 25.04.02 
                                        

TIL : Guvernørrådet 

FRA : Administrasjonen 

SAK : Søknad fra LC Oslo / Slemdal 

BAKGRUNN : 
LC Oslo / Slemdal ønsker å få lisens for produksjon og salg av gensere, caps og vindjakker. 
Tanken er at alle klubbene skal kunne få anledning til å kjøpe produktene, og derved har vi 
ens presentasjon. Klubben selv vil ha en fortjeneste av salget. 

VURDERING : 
LC Sandnessjøen, som i dag selger et assortert utvalg LIONS – produkter, har ikke de nevnte 
produktene i sine lister. Slike må bestilles direkte fra USA, med de praktiske ulemper dette 
medfører for klubbene. 
Man legger vekt på kvalitet og gunstig pris, og dette er i LIONS – sammenheng en riktig 
kombinasjon ! 

KONKLUSJON : 
Gen.sekretæren er selv medlem i søkerklubben, og finner det derfor ikke riktig å gi noen 
konklusjon på saken, annet enn å oversende den til GR for avgjørelse. 

_______________________________________________________________________ 



Ensjøveien 18, 0661 Oslo 
Tlf.: +47 23 24 46 30    Fax : +47 23 24 46 39    web : www.lions.no    



 
Lions Club 

Oslo – Slemdal 

Lions Norge MD 104 
Ensjøveien 18 
0661 Oslo         den, 24.april 2002 

Att: Generalsekretær Ole Jacob Sparre 

Søknad om salg av effekter til Lionsklubber i  Multippeldistrikt 104 

Vi tillater oss med dette å søke om å få selge i første omgang 3 produkter til 
Lionsklubbene i Norge MD 104. Produktene vi søker lisens for er Genser, Caps og 
Vindjakke.  Vi satser på kvalitets produkter til en gunstig pris som vil kunne gi 
klubbene en felles identitet. Vi har i vår klubb hatt stor suksess med produktene, og 
det er nå flere klubber som ønsker seg de samme produktene som oss. 

Vi kan med tillatelse fra Lions Norge MD 104 sende et tilbud til alle klubbene. 
Produktene kan legges ut på nett sidene med bestillingsskjema. Vi vil levere til 
klubbene i løpet av ca. 14 dager med klubb navn brodert. Ved å bruke brodering er 
dette også med på å øke kvaliteten og holdbarheten på produktene. Vi trenger en 
felles identitet og profil. 

Prisen vil vi kunne sette på produktene etter at vi vet hva lisensen på produktene vil 
være. 

Vi håper på en positiv tilbakemelding på denne henvendelse. 

Vennlig hilsen 
LC Oslo Slemdal 
Bjørneveien 55, 0774 Oslo 

Helge Bjørhall 
Vise President 





 

Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 
Egil Moe-Helgesen, GRL 

 Morten K. Jansen, AGRL 
Rolf Berntsen, DG 

 Knut L. Bakke, DG 
   
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  Otto Brødholt, rådgiver 
Info: Resten av guvernørrådet 
 MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC  

Leder for Lions Lys-komiteen 
Redaktør for «The Lion» 

Fra: Rådsekretæren 
Dato: 22. april 2002 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, ber vi om at 
de er mottatt ved Lionskontoret i løpet av torsdag 2. mai. 

Fagsjefenes rapporter blir å betrakte som foreløpige sluttrapporter for året – og det er da 
naturlig å se disse i sammenheng med årsplanene som ble behandlet høsten 2001. 

Eventuelt behov for overnatting kan meddeles til Lionskontoret. 
   

Med vennlig hilsen 
        På vegne av GRL Egil Moe-Helgesen 

        Knut Relbo 
          rådsekretær

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 11. mai 2002 kl. 0900 (til ca kl 1800) 

på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 


	På vegne av GRL Egil Moe-Helgesen
	Knut Relbo

